



Date: 4th October 2018
Ref: LD/B/FS/18/21

التاريخ: 4 أكتوبر 2018
المرجع: LD/B/FS/18/21

Mr. Hasan Abdulrahman Al Serkal
Vice President
Head of Operations Division
Dubai Financial Market
Dubai- United Arab Emirates

السيد/ حسن عبد الرحمن السركال
نائب رئيس تنفيذي
رئيس قطاع العمليات
سوق دبي المالي
دبي- الامارات العربية المتحدة

Results of the General Assembly
Meeting of Drake & Scull
International PJSC Held on 4th
October 2018

نتائج اجتماع الجمعية العمومية لشركة دريك أند
سكل إنترناشيونال ش.م.ع المنعقد بتاريخ 4
أكتوبر 2018

We would like to inform you that the General Assembly meeting of Drake & Scull International PJSC was held on Thursday 4th October 2018 at the Westin Hotel, Jumeirah, Dubai at 04:00 PM ,the following points were discussed and approved:

يرجى العلم بأن شركة دريك أند سكل إنترناشيونال ش.م.ع قد عقدت الجمعية العمومية يوم الخميس الموافق 4 أكتوبر 2018 في فندق ذا وستين جميرا، دبي. وذلك في تمام الساعة الرابعة من بعد الظهر و تم اتخاذ القرارات التالية:



1. To take Special Resolution to continue carrying out the activity of the Company or to take a Special Resolution to dissolve the Company prior the expiry of its term where the accumulated losses of the Company exceeded 50% of the issued share capital in accordance with Article 302 of the UAE Companies Law No. (2) of 2015 which required the Board of Directors of Public Joint Stock companies in case the losses of a Joint Stock company reached half of its capital to call for the General Assembly of the Public Joint Stock company to convene in order to take resolution to dissolve the company before the expiry of its term or to continue in carrying out its activity.

1. قرار خاص للنظر في استمرار الشركة في مباشرة نشاطها او اتخاذ قرار خاص بحل الشركة قبل الأجل المحدد لها حيث ان خسائر الشركة المتراكمة قد تجاوزت نصف رأس مالها المصدر وذلك استناد لنص المادة رقم 302 من قانون الشركات التجارية رقم (2) لسنة 2015 والتي اوجبت على مجلس الإدارة في الشركات المساهمة العامة في حال بلغت خسائر الشركة المساهمة نصف راس مالها دعوة الجمعية العمومية للشركة المساهمة العامة لاتخاذ بحل الشركة قبل الاجل المحدد لها او استمرارها في مباشرة نشاطها.

Resolution

The General Assembly approved by majority to continue carrying out the activity of the Company.

2. The shareholders of the Company were informed by the BOD on the current

قرار

وافقت الجمعية العمومية بالاغلبية على استمرار الشركة في مباشرة نشاطها.

2. تم اعلام السادة المساهمين من قبل مجلس الإدارة عن أوضاع الشركة



Drake & Scull

situation of the Company and its future plans along with the developments in the investigation conducted by the new management with regards to the previous executive management.

وخططها المستقبلية بالإضافة للتطورات المتعلقة بالتحقيقات التي اجرتها الادارة الجديدة بخصوص الادارة التنفيذية السابقة.

Fadi Saba

Secretary

فادي سابا

فادي سابا

مقرر الاجتماع



نسخة الى السادة/هيئة الأوراق المالية و السلع

